
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 17. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 3
Forslag til folketingsbeslutning om bedre normering på plejehjem.
Af Stine Brix (EL) og Finn Sørensen (EL)

Spørgsmål 1
Er ministeren enig i den socialdemokratiske ordførers udsagn ved 1. behand-
ling af forslaget, hvor ordføreren erklærer, at det tilsyn, der er afsat midler til
gennem satspuljen, vil dække forslagets første punkt, således at et tilsyn
konkret kan vurdere bemandingen og påtale, om bemandingen er tilstrække-
lig?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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